
Geachte heer Snijders, Burgemeester, 

Via Mevr. Gruben hebben wij het verzoek gekregen om te inventariseren of er draagvlak is bij de 

coffeeshop exploitanten om mee te doen aan het experiment “gesloten coffeeshop keten”. Wij 

hebben dit gezamenlijk besproken, hierbij treft u de uitkomst. 

 

Wij zijn als coffeeshop exploitanten allemaal voorstander van legalisatie, en hopen dat dit 

gerealiseerd gaat worden. Echter zitten er voor ons ,zoals reeds besproken in 2019, te veel haken en 

ogen aan dit experiment. Dit heeft ertoe geleidt dat 3 van de 4 shops heeft aangegeven geen 

voorstander te zijn van het experiment zoals het nu is. Graag nemen we u mee in de afweging wat 

tot dit resultaat heeft geleidt. 

Op dit moment is niet duidelijk wat de inkoopprijs voor wiet gaat zijn bij de telers, en of deze prijzen 

ook gedurende het experiment geldig blijven. Dit leidt ertoe dat er ook geen inschatting gemaakt kan 

worden van de verkoopprijs.  Op dit moment ligt de verkoopprijs van cannabisproducten dicht bij de 

prijs van de “straatdealers”, ons inziens leidt dit ertoe dat er een groot probleem aangepakt wordt. 

De verwachting is dat door dit experiment de inkoopprijs hoger wordt. De reden hiervan is dat de 

telers geïnvesteerde miljoenen terug moeten verdienen. Dit verhoogd de verkoopprijs wat ervoor 

zorgt dat de markt weer open gaat voor straatdealers. Met alle problemen die dat met zich mee 

brengt. Straatdealers hanteren bijv. geen leeftijdsgrens of maximale verkoophoeveelheid.  

 

Het volgende argument is dat er niks bekend is over hasj en hoe daar mee omgegaan wordt. Een 

aanzienlijk deel van onze klanten gebruikt dit product. Als dit niet verkrijgbaar is bij de telers, wat de 

verwachting is, aangezien hasj gemaakt wordt van een plant waarbij grote aantallen nodig zijn om tot 

het eindproduct te komen. Dit product is niet te evenaren in kosten als het in Nederland 

geproduceerd dient te worden. Zowel in grond, klimaat en arbeidsintensiteit.  

Uiteindelijk zal er een deel van de klanten overstappen van hasj naar wiet, maar dit zal slechts een 

klein gedeelte zijn. De straatdealers zullen deze groep klanten immers kunnen voorzien van een 

product wat wij niet meer legaal kunnen verkopen. Het is niet dat hasj zal verdwijnen uit Nederland, 

dus dat wordt een markt die zeker naar de straat zal verdwijnen. U kunt het een beetje vergelijken 

met iemand die altijd rode wijn drinkt, op het moment dat zijn slijter geen rode wijn meer verkoopt, 

maar het wel ergens anders te koop is, zal hij niet overstappen naar wit maar het elders inkopen.  

Vorig jaar hebben we met u onze visie gedeeld over het verhogen van de voorraden, op een correcte 

en beheersbare manier. We willen u nogmaals vragen om hierop terug te komen of in heroverweging 

te nemen. Wij zijn van mening dat we hier samen Zwolle een stuk veiliger mee maken. Voor ons is dit 

snel te implementeren in onze dagelijkse werkwijze, dus op korte termijn valt er daarmee flink winst 

te boeken. Dit punt van het wiet-experiment zijn wij allemaal voorstander van, omdat dit echt een 

verbetering is ten aanzien van het huidige coffeeshopbeleid.  

Mochten er verder nog vragen en/of onduidelijkheden zijn dan horen wij zit graag. Ook als u 

nogmaals in overleg wilt staan wij daarvoor open.  

 

Namens de Coffeeshops in Zwolle, 

Sky High , De Tulp, De Pijp en de Rode Leeuw 


